

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Hiernonymo Capilupio, Epsicopo Fanensi. Epist. XX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567

HIERONYMO CAPILUPO,
EPISCOPO FANENSI.

EPIST. XX.

Respondet officiose Epistola Capilupi, & pudorem suum excusat, quò factum sit, ut literæ illius suas anteverterint. Deinde se laudibus ejus delectari scribit, ac gratias illi agit, quòd aditum sibi ad amicitiam suam aperuerit.

Form. Agendi gratias. Tibi verò (A)

SANè postulabat mea pervetus in te observantia, ex ingenii tui præclaris orta monumentis, ut aliquid ad te literarum darem: sed me dignitas tua semper, & persona deterruit, verentem, ne talem virum, tantarum rerum occupatione distentum, inanibus appellare literis, prudentis hominis non esset. Nunc, ut verè dicam, penè accuso modestiam meam; quòd, dum cogito ad te scribere, nec tamen consilium explico, interea tua fecit singularis humanitas, ut anteverteres. Quamquam ego apud te, maximarum virtutum laude præstantem, ad quas mihi adspirare non licet, plus residere officii molestè feram, cum præsertim hoc ipsum amoris in me tui, quò equidem antequam nihil habeo, non obscurum argumentum esse videatur. Quocirca, ut interdum me pudet pudoris mei, quòd nihil ad te scribere sim ausus, cum tamen maximè cuperem: sic istà tuæ voluntatis erga me declaratione, istis etiam laudibus, quibus me ornat epistola tua, mirificè delector. Noli enim existimare, si quid unquam meis laboribus ac vigiliis